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§ nr Ärende Ansvarig 
§ Mötet öppnas 

Malin Peltola hälsade alla välkomna.  
 

 

§  Val av justeringsman 
Carin Ludwig valdes till att jämte ordföranden justera dagens 
protokoll. 
 

 
 

§ Föregående protokoll 
Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 

 
 

§  Rapporter  
 
Ekonomin:  
Ser fortsatt bra ut 

Ungdomssektionen: 
Aktivitet genomfördes under påsken som var mycket populär 
Under städdagen närvarade US och målade käpphästhinder med de yngre 
deltagarna.  
Aktivitet planeras för att få med fler medlemmar i US.  
Kommer närvara på Älmhultsfestivalen  
Inbjudna till aktiviteter för US i hela länet i Ljungby. 17/6-18/6.  
Information om US ska läggas ut på alla kanaler  

Tävlingssektionen: 
Två tävlingar genomförda. 
Tävlingarna har gått bra. 
Feedback att det var tråkigt att Älmhult inte hade ett eget ponnylag på  
senaste tävlingen.  
Bra dialog med anläggningskommittén, bra banskötsel inför och under 
tävlingarna.  
Funktionärer ett fortsatt bekymmer. En beskrivning av varje post behöver 
göras, så kanske det kan underlätta att få tag i fler funktionärer.  
Nästa tävling v.34, dressyrtävling planerad till hösten också.  
Nytt enklare dressyrstaket finns som förslag – kostnads plockas fram.  
Aktivitet planerad för att måla hinder. Datum plockas fram.  

 

 

Protokoll 4, för Älmhult Linnébygdens Ridklubb  
2023-05-21 
 
Närvarande:  Malin Peltola, Malin Karlsson, 
Emma Larsson, Anna Andersson, Carin Ludwig, 
Anna Ingemarsson, Johanna Larsson (ridskolan), 
Cecilia Ludwig, Andreas Bertilsson  
Felicia, Freja (US)  
Jessica Vindstierna, Linda Fisti, Kristina 
Nilsson (träningssektionen)  
 
Frånvarande: Hanna Holm, Sofie Tillemark, 
Ulrika Wahlgren  
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Ridskolan: 
Terminen snart slut, slutar midsommarveckan 
Elevantalet fortsatt stadigt. 
Anmälan till höstterminen är ute, sista anmälning 10/6. 
Tävlingsgruppen har varit ute och tävlat två gånger.  
Torsdag v.27 åker hästarna på bete.  
Ny ridlärare anställd, börjar till hösten.  

Web- och informationsektionen: 
Skapa rollbeskrivning för varje roll i styrelsen  
Mycket info som lagts ut senaste månaden 
Fortsätter att lägga ut information på sociala medier och hemsida  
 

Cafeteriasektionen: 
Bjuds in till kommande styrelsemöte för att skapa kontaktväg 
 
Träningssektionen:  
Besök av Jessica Vindstierna, Linda Fisti och Kristina Nilsson, som 
närvarande under sin punkt.  
Förslag på clinic att ha på stora utebanan lyftes. Förslag tas fram av 
träningssektionen. US kan vara med och visa sig och ha aktiviteter.  
Programridning genomfördes i våras och önskas genomföras igen.  
Förslag finns på att starta klubbmästerskap igen i både dressyr och 
hoppning.  
Förslag på att starta payandride och payandjump finns. Dialog får hållas 
med tävlingssektionen.  
Det behöver undersökas vad det finns för intresse att ha hoppträning med 
storhäst. Fram tills nu har intresset varit svagt.  
Förslag på föreläsning om mental träning, info kommer till styrelsemailen.   

 

Anläggningskommiten: 
Det rullar på.  
Rampen till gödselcontainern är klar och fungerar bra.  
Plan/strategi behöver tas fram för banvården framöver.  
Kostnadsförslag för bevattning tas fram. 
Bryggor ska läggas ut kommande vecka  
 

 
 

§  Övriga frågor 
 
Privatstallet: 
Inget nytt att rapportera 
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Kvarnavallafesten 19/8: 
Förfrågan om vi vill vara med och visa oss som förening med 
eventuell ponnyridning  
 
Förmåner för ryttare vid tävlingar: 
Stratergi behöver tas fram för vad som ska gälla med villkor 
osv.  
 
 
 

§  Mötets avslutning 
 
 

 

   
 
 
Älmhult den 21/5 2023  
 
............................................................                    .......................................................... 
Malin Karlsson , sekreterare                                      Malin Peltola, ordförande 
 
............................................................                     
Carin Ludwig, justeringsman 


